
 

I slutet av år 2022 inlämnade Grankulla Marthaförening ett initiativ till staden om behovet av ett seniorboende i 
Grankulla. Nu har vår förening överlämnat en ny skrivelse som den 13 mars togs emot av stadsdirektör 
Christoffer Masar.  

Vi ville återkomma i ärendet eftersom vi fått kännedom om att den så kallade Esso-tomten inte längre är reserverad för 
Grankulla frivilliga brandkår. Denna tomt föreslog vi redan då det ursprungliga initiativet inlämnades. Placeringen av ett se- 
niorboende där skulle lägesmässigt vara ypperligt just för detta ändamål. Boendet skulle enligt marthaföreningen ligga mitt 

bland vardagsservicen, nära det för Grankullaborna bekanta samhället med bekant omgivning, butiker, 
restauranger, bibliotek, promenadstråk och möjlighet att umgås med bekanta. 
Den geografiska placeringen på en flat öppen plats intill ett redan befintligt väl belyst gångstråk med bänkar och 
tillgängliga bussförbindelser är idealisk med allt sådant som ökar de äldres möjlighet att röra sig tryggt. Denna 
form av boende skulle även öka förutsättningarna för gemenskap, trygghet och trivsel, eftersom vi mår bättre av 
att umgås då vi inte är gjorda för ensamhet, säger marthorna i sin nya skrivelse. Då det ursprungliga initiativet 
inlämnades fick marthaföreningen informationen att det inte finns någon annan tomt där man kan bygga ett 
seniorboende utom på stadshustomten. Då det finns många behov som ska tillfredsställas med hjälp av planerna 
för stadshustomten, vars förverkligande dessutom ännu tar år, skulle denna nu lediga tomt vara ett ypperligt 
alternativ för ett seniorboendekomplex, säger föreningen. Om staden vill vara mån om sina framtida 
skatteinkomster och ”verka i tiden” vore det enligt föreningen skäl att vara lyhörd för önskan om denna form av 
boende. De pensionerade skattebetalarna, (ca 1 600 år 2030) som i dag är en stor och viktig del av befolkningen, 
skulle då bli kvar i Grankulla och inte bli tvungna att söka ett dylikt boende utanför staden, till exempel i Esbo 
eller Helsingfors.  

Stadsdirektör Christoffer Masar gav oss ett svar om att det just nu är svårt att säga något slutligt om tomten och 
ett eventuellt seniorboende.  Kommunalvalet och nya fullmäktige vill säkert göra nya linjedragningar gällande 
planläggningsprioriteringar. Masar sade sig dock dela synen om att vi i Grankulla behöver högklassigt 
seniorboende på central plats.  Staden går nu vidare med att först fastställa en ny strategi och efter det så får 
man kännedom om vilka målsättningar staden har gällande markanvändningen.  

Målet är att stadsfullmäktige ska godkänna en ny strategi den 15 september.  
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